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ظرفیتهای شهرستان خوی برای توسعه کم
نظیر است

استاندار آذربایجانغربی با اشاره به وجود ظرفیتهای مهم توسعه ای
در خوی گفت: شهرستان خوی با داشتن کیلومترها مرز مشترک با ترکیه
و نیز با توجه به زیر ساخت هایی که این شهرستان در حوزه راه آهن،
فرودگاه و حمل و نقل جاده ای دارد، میتواند در بخش لجستیک نقش
آفرینی اساسی کرده و امیدواریم به زودی شاهد توسعه این شهرستان

باشیم

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه،استاندار آذربایجان غربی در
دوازدهمین سفر شهرستانی خود به شهرستان خوی، با حضور در مسجد سید

الشهدا شهر دیزج دیز پای درد و دل مردم این شهر نشست.

محمدصادق معتمدیان با اشاره به اهتمام دولت برای پایان پروژه های
نیمه تمام اظهار داشت: با تدابیری که اتخاذ شده، به اتمامپروژه
های نیمه تمام شتاب داده خواهد شد و در دستور کار مدیران استانی

قرار خواهد گرفت.

استاندار آذربایجان غربی افزود: شناخت از ظرفیت ها و پتانسیل ها
در طول سفرهای شهرستانی برای تدوین برنامه های اقتصادی یکی از
اهداف است که با برنامه ریزی های انجام شده در جهت رونق اقتصادی

میتوان گام اساسی در جهت افزایش رونق اقتصادی برداشت.

وی تصریح کرد:شهرستان خوی یک شهرستان پر ظرفیت و با توانمندی های
بسیار خوبی است و  در بخش کشاورزی و معادن نیازمند کار ویژه است
تا از این نعمات الهی بتوان استفاده کرد تا تبدیل به ثروت و

درامد شده و وضعیت معیشتی مردم متحول شود.

معتمدیان افزود: شهرستان خوی با داشتن کیلومترها مرز مشترک با
ترکیه و نیز با توجه به زیر ساخت هایی که این شهرستان در حوزه

https://negaherouz.ir/1401/03/%d8%b8%d8%b1%d9%81%db%8c%d8%aa%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b4%d9%87%d8%b1%d8%b3%d8%aa%d8%a7%d9%86-%d8%ae%d9%88%db%8c-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b9%d9%87-%da%a9%d9%85-%d9%86/
https://negaherouz.ir/1401/03/%d8%b8%d8%b1%d9%81%db%8c%d8%aa%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b4%d9%87%d8%b1%d8%b3%d8%aa%d8%a7%d9%86-%d8%ae%d9%88%db%8c-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b9%d9%87-%da%a9%d9%85-%d9%86/


راه آهن، فرودگاه و حمل و نقل جاده ای دارد، میتواند در بخش
لجستیک نقش آفرینی اساسی کرده و امیدواریم به زودی شاهدتوسعه این

شهرستان باشیم.

استاندار آذربایجان غریی گفت: شغل مهم مردم منطقه قالیبافی است
که سعی در رفع مشکلات این قشر داریم و  خرید تضمینی فرش دستباف در
دستور کار است  و این صنف نیازمند یک تشکل قوی در شهرستان است و
همچنین با هماهنگی صندوق کارآفرینی امید، وام های کم بهره در
اختیار فرشبافان قرار میگیرد تا با خرید مواد اولیه در تولید فرش

قدم های خوبی برداشته شود.

نماینده مردم خوی و چایپاره در مجلس شورای اسلامی نیز با تشکر از
حضور استاندار در شهرستان خوی گفت: برکات سفر استاندار به
شهرستان خوی عالی خواهد بود و انباشت مطالبات مردم دیزج دیز در

این سفر حل خواهد شد.

عادل نجف زاده افزود: اگر زیرساخت های اقتصادی در این منطقه
فراهم شود، رفاه مردم نیز فراهم خواهد شد.

وی افزود: این منطقه بالای ۱۸ هزار هکتار اراضی در این دشت داریم
که در بخش آب کشاورزی رنج می برند و حق آبه کافی ندارند لذا برای
حل اینمشکل سد یزدکان در مرحله مطالعه قرار دارد که میتواند یک و
نیم میلیون متر مکعب آب ذخیره کند و کمی از بار مشکل کم آب

بکاهد.

نماینده مردم خوی و چایپاره در مجلس بیان کرد: دیزج دیز قطب
تولید فرش است که فرشبافان این شهر در بحث بیمه مشکل دارند و نیز
می توان با ارائه وام کم بهره میتوان صنعت فرش این منطقه را به

مورد مطلوب رساند.

وی گفت: همچنین این شهر فاقد امکانات بهداشتی است و حتی این شهر
یک آمبولانس با امکانات خوب ندارد که امیدواریم این مشکلات نیز با

همت دولت رفع شود.

در ادامه علی مناف زاده با اشاره به اقدامات انجام گرفته برای
رفع مشکلات آموزشی این شهر اظهار داشت:در شهر دیزج دیز حدود یک
هزار و ۸۰۰ دانش آموز وجود دارد که دو مدرسه دو شیفته به این
دانش آموزان خدمات رسانی می کنند لذا یک مدرسه که توسط خیرین
ساخته شده و شش کلاسه می باشد، اماده بهره برداری است و یک مدرسه



دیگر  نیز توسط خیرین ساخته خواهد شد.

مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان آذربایجان غربی
افزود: دو کلاس کانکسی نیز در این شهر وجود دارد که تا دهه فجر با
افتتاح مدارس جدید حذف خواهند شد و مدارس دو شیفتی نیز از 

دوشیفتی بودن خارج خواهند شد.


